

OSAKA



Osaka Ergonomic Office Chair

Designed for professionals who spend long hours at their desk, the Osaka combines ergonomic support, premium components, and modern design to deliver exceptional comfort throughout the workday.

Its breathable mesh backrest promotes airflow while the adjustable lumbar support helps maintain a healthy posture. The moulded foam seat provides lasting comfort, while the adjustable headrest and 4D armrests allow each user to find their ideal seating position.

Equipped with a premium DONATI synchronized mechanism, the Osaka features multiple recline lock positions, tension adjustment, and seat depth adjustment for a fully personalized seating experience.

-

Fauteuil ergonomique Osaka

Conçu pour les professionnels qui passent de longues heures au bureau, l'Osaka associe ergonomie, composants haut de gamme et design contemporain pour offrir un excellent niveau de confort au quotidien.

Son dossier en maille respirante favorise la circulation de l'air tandis que le soutien lombaire réglable contribue à maintenir une posture saine. L'assise en mousse moulée assure un confort durable, complétée par une tête à réglable et des accoudoirs 4D permettant un ajustement précis à chaque utilisateur.

Doté d'un mécanisme synchrone DONATI de qualité supérieure, l'Osaka offre plusieurs positions de verrouillage, un réglage de la tension ainsi qu'un réglage de profondeur d'assise pour une expérience d'assise entièrement personnalisée.

SKU: Osaka | **Categories:** [Chairs](#), [Office Chairs](#) | **Tags:** [Office](#), [Osaka](#)

Number of Parcels / Nombre de colis 1 | Product dimensions / Dimensions du produit
430-455 x 670 x 1100-1200 | **Units per Parcel / Unités par colis 1 | Volume (m3) 0.24 |**



OTHER PICTURES / AUTRES PHOTOS





ADDITIONAL INFORMATION / INFORMATION ADDITIONNELLE

Weight	23.5 kg
Dimensions	50 × 71 × 87 cm
Base Material	Aluminium , Nylon
Type of Base	Wheels
Base Radius	340 mm
Seat Material	Fabric
Back Filling	Mesh Back
Seat Filling	HD Injected Foam
Armrest Material	Nylon with PU Pad
Seat Tilting	5 Positions with adjustable tension
Wheels & Type	Nylon & Polyamid Wheels
Wheels (Castor) Size	60 mm
Gas Lift Type	Class IV – Steel Coated Black
Gas Lift Height	235 mm
Back Height	High Back
Seat System	Sliding Base
Armrest Functions	4D
Lumbar Support	Adjustable
Synchro and/or anti-shock	Yes
Head Rest	Adjustable
Height Adjustable Backrest	No
Stackable	No
Chair color	Black Frame , White Frame